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Vraag Antwoord

Wat is de planning mbt het nieuwe organisatiemodel, oa. 
ingebruikgevingsovereenkomsten e.d.?

Na het besluit van uw raad over het nieuwe organisatiemodel starten de gesprekken 
hierover met de gebruikers van het cultuurhuis. Het streven is om in het voorjaar van 
2024 hierover overeenstemming te bereiken. Dus in Q2.

Is het ook te verwachten dat de 0,5 FTE een positieve invloed heeft op 
het inkomstenmodel, korte termijn?

Ja, we zien hierin wel beperkte mogelijkheden. Bijvoorbeeld afkomstig uit verhuur van 
ruimten (waar meer mogelijkheden voor komen als de ingebruikgevingsovereenkomsten 
zijn afgesloten). 

En wat zijn daar de verwachtingen in, financieel? Op korte termijn is de verwachting dat beperkt extra inkomsten mogelijk zijn. Op lange 
termijn hangt de verwachting qua inkomsten af van welk scenario wordt gekozen. Bij 
scenario 3 en 4 zijn de te verwachten opbrengsten het hoogst.

Kunt u aangeven wat exact in het bezit is van de gemeente aangaande 
het cultuurhuis als je praat over de grond. ( valt bijvoorbeeld de 
parkeerplaats(en) daaronder, etc. evt. met situatie schets.

De gemeente is de eigenaar van het cultuurhuis en de volledige parkeerterreinen aan de 
zijkant en achterkant van het gebouw.


